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بازیگر سریال  »چک برگشتی«، 
این روزها بیشتر با شبکه نمایش 
خانگی همکاری دارد. او درباره 
پروژه های  در  حضورنداشتن 
تلویزیونی می گوید: پیشنهادها 
برای حضور در تلویزیون زیاد 
است اما اغلب آنها برایم جذابیتی 
نداشتند و نتوانستند مرا به چالش 
بکشانند تا قبول کنم. نادری درباره 
اینکه این روزها مشغول چه کاری 
است؟ افزود: برای شبکه نمایش 
خانگی مشغول بازی در سریالی 
هستم اما فعلا اجازه نام بردن از 
کارم را ندارم. این بازیگر ادامه 
داد: در این مدت برای حضور در 
زیادی  پیشنهادهای  تلویزیون 
داشتم و هنوز هم دارم اما در اغلب 
برایم  خیلی  متن  پیشنهادها، 
جذابیت نداشته که بخواهم قبول 
کنم. اغلب نقش های تکراری به 
من پیشنهاد می شود که برای من 
چالش برانگیز نبوده است؛ بنابراین 
خودم هم دوست ندارم تکرار شوم. 
کار خوبی که بخواهم در آن بازی 
کنم فعلا به من پیشنهاد نشده 
است. آخرین کارم در تلویزیون 
سریال »ازسرنوشت۳« بود. بازیگر 
سریال های »سال های مشروطه«، 
»چک برگشتی«، »فاکتورهشت« 
و »ستایش۲ و۳« همچنین درباره 
جوانسازی سازمان صداوسیما 

و تغییر و تحولاتی که اخیرا در 
داده  رخ  تلویزیون  شبکه های 
است، اظهارکرد: من خیلی در 
جریان جزئیات تغییر و تحولات 
اما  نبودم  صداوسیما  سازمان 
گفت،  باید  تلویزیون  درباره 
که  مستقیمی  نظارت  به دلیل 
بر آن می شود، چه جوان و چه 
پیر ریسک خطا کم است؛ چون 
مشخص  و  دارد  تعریف  کاملا 
است که نظارت درستی روی آن 
می شود، به همین خاطر آمدن 
جوان ها اتفاق بدی نیست، به 
شرط اینکه دانش این کار را هم 
داشته باشند. مدیربودن اسمش 
قشنگ است ولی انجام درست 
کار و ماندگاری اش به خوشنامی 

خیلی مهم است. او سپس در پاسخ 
به اینکه آیا پیشنهادی برای بهبود 
وضعیت تلویزیون به مدیران این 
رسانه دارد؟ تاکیدکرد: بهتر از 
من، افرادی که در رأس کار قرار 
دارند، می دانند که مخاطب چه 
می خواهد و کاملا آگاهند.آنچه 
مخاطب می خواهد اگر انجام شود 
قطعا دوباره اتفاق حداقل یکدهه 
گذشته می افتد و مردم دوباره 
تلویزیون را دوست خواهند داشت. 
نادری که در سریال »ستایش« 
نقش »پری سیما« را ایفا کرده بود، 
با اشاره به بازپخش »ستایش« از 
شبکه  آی فیلم در پاسخ به اینکه آیا 
سریال را تماشا می کند و نظرش 
درباره موفقیتش در ایفای نقش 

منفی که در این سریال داشت 
چیست؟ بیان داشت: مشغله ام 
زیاد است و بازپخش سریال را 
نمی بینم اما آنقدر دیده ام که دیگر 
»ستایش« را حفظ هستم. آن طور 
که شنیده ام مردم موقع دیدن 
»ستایش« مرا ناسزا می دادند. 
تمام تلاشم این بود که واقعا این 
اتفاق بیفتد و خوشحال شدم که 
این اتفاق افتاد، چون همین که این 
را می شنوم یعنی کارم را درست 
انجام داده ام و از سوی کارگردان، 
آقای سعید سلطانی به درستی 
هدایت شده ام. واقعا خستگی ام 
درآمد وقتی دیدم مردم آنقدر 
نقش مرا باور کرده اند که به من 
ناسزا می گفتند. این بازیگر در 
دنباله  ساخت  درباره  پایان 
سریال هایی مثل »ستایش« و 
ریسک موفقیت آنها تاکیدکرد: 
ادامه دادن چنین سریال هایی 
معنی ندارد چون تکلیف تمام 
کاراکترها مشخص شده است. 
ادامه دادن اینگونه سریال ها از نظر 
من بیشتر اذیت کردن مخاطبان 
بازیگران  تمام  پرونده  است. 
»ستایش« در فصل سوم مشخص 
شد و دیگر جذابیتی برای مخاطب 
ندارد که بخواهد ادامه داشته 
باشد، مگر اینکه یک سریالی دیگر 

با یک قصه و داستان دیگر باشد.

در خواست کمک 
شیرین یزدان بخش: »کارت« از مخاطبان

مخاطببابرنامهریزی
بهسینمابازمیگردد

بازیگر فیلم »بوسیدن روی ماه« گفت: کاهش مخاطبان 
سینما و افت فروش در گیشه نتیجه کیفیت آثار، قیمت بلیت 
و نبود برنامه برای سینما پساکروناست. شیرین یزدان بخش 
در مورد وضعیت کنونی سینما و افت مخاطبان افزود: طبیعتا 
وضعیت اقتصادی طوری نیست که مردم بتوانند سینما را در 
گوشه سبد خانوار قرار دهند، وقتی قیمت بلیت سینما برای 
یک خانواده چهارنفره به همراه ایاب و ذهاب و غیره نزدیک 
به ۴۰۰ هزارتومان در می آید چطور انتظار داریم مردم به 
سینما بروند. مخاطب همیشه با برنامه  ریزی به سینما می آید. 
یزدان بخش آخرین فعالیت های خود در عرصه بازیگری اضافه 
کرد: در حال حاضر چندین پیشنهاد برای بازی در سینما دارم 
و مشغول مطالعه فیلمنامه آنها هستم، آثار خوبی هستند و به 
احتمال فراوان در آنها حضور پیدا کند. وی در همین رابطه 
اضافه کرد: درست است که هیچگاه خودم را بازیگر نمی دانم اما 
نکته اینجاست که وقتی تجربه بازیگری را پشت سر می گذارید 
حتی اگر بخواهید آن را کنار بگذارید بعد از چند وقت دلتنگ 
آن خواهید شد. برای من هم وضع به همین صورت است. بازیگر 
فیلم »بوسیدن روی ماه« در همین راستا افزود: بازیگری راه 
سختی است که هرکسی توان و تحمل آن را ندارد، به تمرین و 
ممارست زیاد نیاز دارد، این طور نیست که بتوان یک شبه نام مان 
را بازیگر بگذاریم، شاید بتوان در یک فیلم یا چند اثر را بازی کرد 
اما بازیگرشدن به معنای واقعی یک پروسه طولانی مدت است. 
به بلوغ نیاز دارد و باید بدانیم چرا در این راه قدم برمی داریم. وی 
با اشاره به رونق تئاتر در ماه گذشته افزود: با توجه به بهترشدن 
وضعیت بیماری کرونا خدا را شکر می کنم که وضع تئاتر هم 
خوب شده و شخصا بعد از دو سال دوباره شروع به تماشای تئاتر 
کرده ام، هر بار که به سالن های تئاتر می روم شاهد بازگشت 
مخاطب و رونق سالن ها هستم، به نظرم این یک موهبت است 
که ما بار دیگر می توانیم تماشای تئاتر از نزدیک را لمس کنیم. 
امیدوارم این مسیر در سینما هم ادامه پیدا کند. یزدان بخش با 
اشاره به وضعیت سخت اهالی تئاتر در دو سال گذشته ادامه داد: 
طی حضور در سالن های تئاتر و گفت وگو با اهالی این هنر متوجه 
شدم که نسبت به سینما و تلویزیون شرایط بسیار سخت تری 
را تجربه کرده اند، شاید در دوران کرونا در زمان های محدودی 
سینما تعطیل بود، اما همچنان تولیدات سینما و تلویزیون 
ادامه داشت و عوامل بابت آن دستمزد می گرفتند اما تئاتر دو 
سال کاملا تعطیل بوده و دلیلی هم وجود نداشت که گروهی 
جمع شده و مشغول تمرین شوند چون اجرایی وجود نداشت. 
یزدان بخش تماشای فیلم و تئاتر را جذاب خواند و خاطرنشان 
کرد: من همیشه در ابتدا یک بیننده هستم، تماشاگربودن برای 
من لذت خاصی دارد، حال گاها خودم هم بازی می کنم اما 
همیشه خودم را یک علاقه مند به سینما و تئاتر می دانم و این 

شوق و علاقه را با هیچ چیز عوض نمی کنم.

 یادبودی 
برای مسعود احمدی

فریبا   نادری:

نقشهایتکراریبهمنپیشنهادمیشود

بیـــن المـــلل
آمریکامسئولایجادتلهبدهیدرجهاناست

سخنگوی وزارت خارجه چین گفت: نامیدن پروژه 
پیشنهادی  کمربند راه و جاده چین به تله بدهی روایت 
و ادعایی دروغین از سوی آمریکاست. به گزارش پایگاه 
خبری »شینهوا«، »ژائولیجیان« در واکنش به اتهامات 
آمریکا علیه پروژه ابتکاری کمربند راه و جاده چین افزود: 
»نامیدن پروژه کمربند راه و جاده به تله بدهی روایتی جعلی 
است.« او در ادامه سخنانش تاکید کرد طی ۹ سال گذشته از 
شروع این طرح ابتکاری که برپایه اصول رایزنی، مشارکت و 
منافع مشترک بنا شده است می گذرد. براساس پیش بینی 
بانک حهانی اگر تمامی پروژه های زیرساختی انتقالی 
طرح کمربند و جاده انجام و اجرا شود تا سال ۲۰۳۰، یک 
تریلیون و ۶۰۰ هزار میلیارد دلار درآمد برای جهان معادل 
۱.۳ درصد تولید ناخالص داخلی جهانی برای کشورهای 
شریک چین خواهد داشت. سخنگوی وزارت امورخارجه 
چین خاطرنشان کرد پروژه کمربند راه و جاده ۷ میلیون و 
۶۰۰ هزار نفر را از فقر مطلق و ۳۲ میلیون نفر را از فقر نسبی 
از سال ۲۰۱۵ تا ۲۰۳۰میلادی می رهاند. در واقع، هیچکدام 
از شرکای این پروژه اتهام تله بدهی آمریکا به چین را قبول 
ندارند بلکه برعکس بر این باورند که آمریکا باید مسئولیت 
ایجاد چنین تله تجاری را به عهده بگیرد. وی همچنین 
افزود سیاست های مالی انبساطی آمریکا، ابتکارهای مالی با 
نظارت سهل انگارانه و فروش کوتاه و معیوب کشورهای در 
حال توسعه را با بارمسئولیت بدهی پایین می  کشند و همین 
موضوع دلیل اصلی است که برخی کشورها در تله های 

بدهی گیر می افتند.
 
تحریمهایکاناداعلیهروسیه،بیاثرند

مقام ارشد دولت روسیه می گوید: تحریم های جدید 
اوتاوا علیه مسکو، نمادین بوده و بیشتر برای خودنمایی این 
کشور مقابل متحدان غربی  آن است. به گزارش مهر به نقل 
از اسپوتنیک، »اولگِ.استپانوف«، سفیر روسیه در کانادا 
اظهارکرد: تحریم های اخیر کانادا علیه روسیه بیشتر ماهیتی 
نمادین دارند و قادر نیستند بر اقتصاد روسیه تاثیرگذار 
باشند. در ادامه تحریم های دامنه دار کشورهای غربی 
علیه مسکو، دولت کانادا تحریم هایی علیه ۶ فرد و ۴۶ نهاد 
مرتبط با بخش دفاعی روسیه و همچنین ۱۳ فرد و ۲ نهاد 
در بلاروس و اوکراین اعلام کرد. دولت روسیه نیز در پاسخ به 
این تحریم ها، ورود ۴۳ شهروند کانادایی شامل مقامات این 
کشور به خاک روسیه را ممنوع کرد. استپانوف درباره این 
تحریمهای کانادا گفت: روشن است طرف کانادایی نمی تواند 
هیچ  چیز سازنده و خوبی ارائه دهد، بنابراین مشتاقانه نقشی 
مخرب را در پیش گرفته اند و با لذت خاصی این بازی را 
انجام می دهند، اما مایلم یک بار دیگر تاکید کنم که همه این 
تحریم ها در واقع نمادین و پوچ هستند، زیرا هیچگونه اثری 
بر اقتصاد روسیه ندارند. سفیر روسیه در کانادا ادامه داد: 
روابط تجاری و اقتصادی بین کانادا و روسیه به طول کامل 

تخریب شده است.

گـــــزارش
مقامهایآمریکابیسروصدا

بهونزوئلارفتند
طبق گزارش رسانه مطرح آمریکایی، مقام های ارشد 
دولت جو.بایدن به منظور بازسازی روابط با ونزوئلا 
بی سروصدا به کاراکاس سفر کرده اند. در حالی که فشارهای 
آمریکا و متحدانش علیه روسیه سبب افزایش نگرانی ها 
درباره کمبود نفت و گاز و افزایش بهای جهانی آن شده 
است، خبرها از سفر مقام های ارشد واشنگتن به کاراکاس 
حکایت دارد. »مقام های ارشد دولت ایالات متحده در 
آخرین تلاش برای بازگرداندن آمریکایی های بازداشت 
شده به خانه و بازسازی روابط با غول نفتی آمریکای جنوبی 
در حالی که جنگ در اوکراین ادامه دارد، بی سروصدا به 
کاراکاس سفر کرده اند؛ موضوعی که ایالات متحده را به 
بازنگری در سایر اهداف سیاست خارجی مجبور می کند.« 
یکی از سخنگویان وزارتخارجه آمریکا ضمن تایید سفر 
اخیر مقام های این کشور به ونزوئلا آن را به موضوع پیگیری 
سرنوشت چند نفر از اتباع آمریکا که در این کشور دستگیر 
شده اند، مرتبط دانست از جمله گروهی از مدیران شرکت 
نفتی »سیتکو« که چهار سال قبل در ونزوئلا به زندان 
افتاده اند. طبق گزارش آسوشیتدپرس، هیات اعزامی 
دولت جو بایدن به ونزوئلا شامل این دو فرد بوده است: 
»راجرکارستنس« نماینده ویژه آمریکا در زمینه مسائل 
مربوط به گروگان ها، »جیمزاستوری« سفیر واشنگتن در 
کلمبیا که مسائل مربوط به ونزوئلا هم در حیطه اختیارات 
او قرار دارد. نیکلا مادور رئیس جمهور ونزوئلا طی یک نطق 
تلویزیونی سفر هیات آمریکایی به کاراکاس را تایید کرد و 
خبر داد که این هیات با »خورخه.رودریگز« رئیس  مجمع 
ملی )پارلمان( ونزوئلا دیدار خواهند کرد. به گفته مادورو، 
قرار است طی این دیدار دو طرف درباره »ادامه دستور کار 
دوجانبه بین دولت ایالات متحده و دولت ونزوئلا« صحبت 
کنند. این سفر تازه هیات آمریکایی به دنبال سفر غیرمنتظره 
ماه مارس این دو مقام به همراه خوان گونزالس مدیر شورای 
امنیت ملی آمریکا در امور نیمکره غربی انجام شد. سفر ماه 
مارس اولین سفر مقام های کاخ سفید به کاراکاس در بیش 
از دو دهه گذشته بود. به روایت این رسانه آمریکایی، سفر 
ماه مارس مقام های واشنگتن به کاراکاس به دو موضوع 
ذیل منجر شد: آزادی دو تبعه بازداشت شده آمریکایی در 
ونزوئلا و قول دولت مادورو به ازسرگیری سریع مذاکرات با 
اپوزیسیون ونزوئلا. مشخص نیست که مقام ها )آمریکایی( 
در این ماموریت به دنبال چه چیز دیگری هستند اما احتمالا 
درخواست مادورو برای لغو تحریم های فلج کننده نفتی از 
سوی ایالات متحده در بالاترین نقطه فهرست قرار دارد.« 
سفر هیات آمریکایی به ونزوئلا در شرایطی خبرساز شده 
که چندی قبل وزارت خارجه ایالات متحده در ادامه جنگ 
انرژی خود با روسیه، برای صدور نفت ونزوئلا به مقصد اروپا 
معافیت صادر کرد. دولت بایدن امیدوار است نفت ونزوئلا 
بتواند به اروپا کمک کند تا وابستگی به روسیه را کاهش دهد 

و محموله های ونزوئلا نیز به چین نروند. 

دیمیتری مدودف: 

هرحملهایبه»کریمه«،اعلانجنگبه»روسیه«است
کوتــــاه

معاون شورای امنیت ملی روسیه ضمن 
محتمل دانستن وقوع جنگ با ناتو در 
صورت تجاوز به شبه جزیره کریمه، گفت: 
نیروهای روس در حال مبارزه با نازی های 
اوکراینی هستند، نه مردم این کشور. به 
گزارش فارس، »دیمیتری.مدوِدف« در 
مصاحبه با روزنامه روسی »آرگومنتس اند 
فَکتس« ضمن محتمل دانستن وقوع 
جنگ تمام عیار بین روسیه و سازمان 
پیمان آتلانتیک شمالی )ناتو(، هرگونه 
تلاش اوکراین برای تجاوز به کریمه را به 
معنای اعلان جنگ علیه روسیه توصیف 
کرد. به نوشته وبگاه »ریانووستی« به نقل 
از این مصاحبه، وی در این باره توضیح داد: 
»هرگونه تلاش برای تجاوز به کریمه اعلان 
جنگ علیه کشور ماست. اگر کشوری که 
عضو ناتوست این کار را انجام دهد، این 
درگیری با کل اتحاد آتلانتیک شمالی 
است. یعنی جنگ جهانی سوم. فاجعه 

کامل.«
 احتمال جنگ بین روسیه و ناتو

رئیس جمهور سابق روسیه با غیرممکن 
دانستن تلاش های غرب برای جدایی 
که  اظهارداشت  جهان،  از  روسیه 
شرکت های غربی تلاش کردند خروج از 
روسیه را به تعویق بیندازند، اما در مقابل 
فشارها سر تعظیم فرود آوردند. مدودف 
تصریح کرد که روسیه نیاز به تربیت 
متخصصانی دارد که از نظر صلاحیت 
کمتر از کارمندان اخراجی شرکت های 
غربی نباشند و در همکاری، دوباره بر 
روی شرکای قابل اعتماد جدید تمرکز 
کند. به نوشته ریانووستی، وی ادامه 
داد: »ما در کشورها و قاره هایی هستیم 
که آمریکا نه یک مرجع بی قید و شرط 
برای آنها و نه یک ارباب یا مدیر. غرب 
پذیرفته که نمی تواند روسیه را از بقیه 
جهان جدا کند.« این مقام روس درمورد 
تحریم ها علیه مسکو بیان داشت: »امروز 
یکی از اولویت های سیاست روسیه ایجاد 
محصولات و قطعات داخلی است که 
بدون قطعات، نرم افزار و خدمات وارداتی 
امکان پذیر است.« مدودف توضیح داد: 
»این یک وظیفه استراتژیک پیچیده 
است. ما باید در مدت زمان بسیار کوتاهی 
تولید خود را راه اندازی کنیم، بدون 

اینکه وابسته به منابع خارج از کشور 
باشد، تقریبا در همه صنایع. به ویژه در 
حوزه های با فناوری پیشرفته و دانش بر.« 
وی ضمن اشاره به اینکه فدراسیون 
روسیه قادر خواهد بود صنایع خود را 
توسعه دهد، گفت: »مخالفان روسیه 
که تحریم هایی را علیه این کشور اعمال 
کرده اند، منتظر فروپاشی اقتصاد روسیه 
هستند، اما این اتفاق نخواهد افتاد و ما 
حفره هایی بزرگی در پرده آهنی غرب 
ایجاد کردیم.« ریانووستی در خبر دیگری 
به نقل از معاون شورای امنیت ملی روسیه 
نوشت: »مخالفان ما منتظرند که ما در 
برابر آنها تعظیم کنیم یا اقتصاد ما سقوط 
کند. آنها به شهروندان خود اطمینان 
می دهند که تحریم های جهنمی علیه 
روسیه در شرف عمل کردن است. ما باید 
آنها را ناامید کنیم. این اتفاق نخواهد افتاد. 
غرب طبق معمول ما را دستکم می گیرد.« 
مدودف همچنین تاکید کرد که تشدید 
تنش های غرب در روابط با مسکو امری 
بی معنی و پرهزینه برای آنها خواهد بود، 
همان طور که تجربه چندین دهه این 
مساله را نشان داده است. وی در مورد 
قصد سوئد و فنلاند برای پیوستن به ناتو 
اظهارکرد: »همان طور که تجربه سال های 
گذشته اثبات کرد، تشدید تنش در روابط 
با روسیه یک قمار بی معنی و گران است.« 
این مقام روس در ارزیابی شانس اوکراین 
برای پیوستن به اتحادیه اروپا، افزود: 
امیدها برای رخ دادن این اتفاق، توهمی 

بیش نیست. مدودف اظهارداشت: »شانس 
اوکراین برای پیوستن به آنجا )اتحادیه 
اروپا(، به رغم وضعیت نامزدی که به آن 
اعطا شد، متوهمانه است. اروپایی های 
بدبین مستقیما در این مورد صحبت 
می کنند و با تعجب و محرک های روانی 
اوکراین  باز سران  به چشمان کاملا 
نگاه می کنند.« وی در بخش دیگری از 
صحبت هایش تصریح کرد که عضویت 
اوکراین در ناتو، از پیوستن فنلاند و 
سوئد به این ائتلاف نظامی، برای روسیه 
خطرناک تر است. رئیس جمهور سابق 
روسیه گفت: »اوکراین در ناتو برای کشور 
ما خطرناک تر است. این به دلیل آن چیزی 
است که رئیس جمهور پوتین بارها گفته 
است. وجود اختلافات ارضی حل نشده و 
همچنین درک متفاوت از وضعیت برای 
ما، کریمه بخشی از روسیه است و برای 

همیشه خواهد بود.«
 روسیه با نازی های می جنگد

مدودف البته اضافه کرد که ورود سوئد 
و فنلاند به ناتو، روسیه را با هیچ تهدید 
جدیدی روبه رو نمی کند، اما مسکو مجبور 
خواهد شد مرزهای خود را تقویت کند. 
ریانووستی به نقل از وی نوشت : »این 
کشورها قبلا روابطی با روسیه داشتند 
که می توان آن را کاملا محترمانه و 
خیرخواهانه دانست. اختلافات ارضی و 
حتی دلایلی برای آنها پیش بینی شده 
است. اگر فکر می کنند با پیوستن به ناتو 
احساس بهتری خواهند داشت و آرام تر 

می شوند، موفق باشند.« این مقام روس 
با بیان اینکه ناتو بدون سوئد و فنلاند نیز 
هم اکنون به روسیه نزدیک شده است، 
اظهارداشت: »البته ما آماده اقدامات 
تلافی جویانه خواهیم بود. در صورت 
چنین گسترش ناتو، طول مرزهای زمینی 
آن با روسیه بیش از دو برابر خواهد شد. 
ما باید این مرزهای نیروی دریایی را در 
منطقه تقویت کنیم.« مدودف در توضیح 
اینکه روسیه در حال جنگ با چه کسی 
در اوکراین است،  گفت: نیروهای روس 
در حال مبارزه با نازی های اوکراینی 
هستند نه مردم این کشور. وی در ادامه 
مصاحبه تاکیدکرد که روسیه با ارائه کمک 
به جمهوری های خودخوانده دونتسک 
و لوهانسک، نه با مردم اوکراین، بلکه با 
نازی هایی می جنگد که سال ها مردم 
دونباس را وحشت زده می کردند. معاون 
شورای امنیت ملی روسیه توضیح داد: 
»مبارزه با نازی های نفرت انگیز، گروه های 
افراطی، راهزنان بدنام و مزدوران خارجی 
است که به آنها پیوسته اند. هدف از 
عملیات ویژه عقب راندن نیروهای نئونازی 
و فاشیستی است که در اوکراین به قدرت 
رسیدند و جمعیت جمهوری های دونباس 
را برای سال ها به وحشت انداختند. 
صادقانه بگویم، آنها با نیازهای مردم 
خود به شیوه ای مصرف گرا رفتار کردند.« 
مدودف با بیان اینکه نازی های اوکراینی 
از غیرنظامیان این کشور به عنوان سپر 
انسانی استفاده می کنند، ادامه داد: آنها 
نماینده مردم اوکراین نیستند و نباید به 
آنها رحم کرد. وی در این باره تصریح کرد: 
»نیروهای مسلح ما حملات دقیقی را به 
زیرساخت های نظامی انجام می دهند، 
نه به ساختمان های مسکونی. برخلاف 
نازی های اوکراین که پشت غیرنظامیان 
به عنوان سپرهای انسانی پنهان می شوند. 
آنها فقط به تمسخر مردم می پردازند. 
رانده شدگان، هرچند تا دندان هم مسلح 
هستند، نباید در امان باشند.« این مقام 
روس تصریح کرد: »نمی توان چیزی جز 
احترامی عمیق برای مردم اوکراین داشته 
باشیم، شهروندان روسیه با نزدیک ترین 
روابط تاریخی و فرهنگی با آنها مرتبط 

هستند.« 

مراسم یادبود مسعود احمدی 
)شاعر و روزنامه نگار ( برگزار می شود. 
این مراسم روز جمعه، دهم تیرماه 
از ساعت ۱۷ تا ۲۰ در کتابفروشی 
فرهنگان قریب برگزار خواهد شد. 
مسعود احمدی شاعر، روزنامه نگار، 
دهم  متولد  ویراستار  و  منتقد 
مرداد ۱۳۲۲ در کرمان بود که ۲۳ 

خردادماه از دنیا رفت. 

در اکران »بدون قرار قبلی« مطرح شد:
مهمترینمشکلمان
قیمتبلیتاست

اکران مردمی فیلم »بدون قرار قبلی« شامگاه 
۶ تیرماه در پردیس سینمایی آزادی برگزار شد. 
به گزارش روابط عمومی فیلم، اکران مردمی 
فیلم »بدون قرار قبلی« شب ۶ تیرماه با حضور 
سام درخشانی، گلاره عباسی، امیرمهدی 
ژوله، محمود بابایی و بهروز شعیبی در پردیس 
سینمایی آزادی برگزار شد. در ابتدای برنامه 
بهروز شعیبی ضمن ابراز خوشحالی از استقبال 
و حضور گسترده مردم در سالن سینما، از سجاد 
نوروزی مدیر سینما آزادی به عنوان سینمای 
سرگروه فیلم »بدون قرار قبلی« قدردانی 
کرد. این کارگردان در ادامه بیان کرد: ما از 
همان ابتدای اکران مهم ترین مشکل مان را که 
بالابودن بها بلیت سینماهاست، عنوان کردیم 
با این حال از تمام سینماداران و کسانی که 
در عرصه سینما زحمت می کشند، قدردانی 
می کنم چرا که این عزیزان در این ۲ سالی که 
سینماها درگیر پیک کرونا و تعطیلی بود بسیار 
سختی کشیده و سالن های سینما را حفظ 
کرده اند. کارگردان »بدون قرار قبلی« ادامه 
داد: سینمارفتن حق معمول همه ماست و باید 
این تفریح را در زندگی هایمان داشته باشیم. 
خوشبختانه از هفته گذشته در راستای رفاه حال 
مردم و مخاطبان سینما، حوزه هنری و موسسه 
تصویر شهر روزهایی از هفته در سینماهای 
زیرمجموعه شان، بلیت را به صورت نیم بها و با 
درصد کم ارائه می دهند که در قدم اول بسیار 
امیدوارکننده است تا بتوانیم سینما و این تفریح 
را که بخشی از زندگی مان است، حفظ کنیم. 
گلاره عباسی به عنوان مهمان برنامه خطاب 
به مردمی که در سالن سینما حضور داشتند، 
گفت: بسیار خوشحالم که توانسته ایم باردیگر 
در سالن سینما دورهم جمع شویم و در کنار 
هم فیلم آقای شعیبی را ببینیم. امیدوارم که 
امسال سال اتفاقات خوب برای سالن های 
سینما باشد و همگی بتوانیم پرشور فیلم ها را 
تماشا کنیم. سام درخشانی اظهارکرد: فیلم 
»بدون قرارقبلی« فیلم شریفی است و از همه 
شما عزیزان تقاضا دارم که بعداز تماشای این 
فیلم، در فضای مجازی راجع به آن بحث کنید 
و تماشای آن را به دوستان و آشنایان خود 
توصیه کنید. امیرمهدی ژوله نیز در پایان در 
سخنانی کوتاه گفت: از حضورم در کنار دوستانم 
و شما مخاطبان »بدون قرار قبلی« خیلی 
خوشحالم. خدا به داد ما و سینماها و مخاطبانش 
 برسد چون این وضع، وضع مناسبی برای

 سینما نیست. 

محمد کارت، کارگردان سریال 
خانگی »یاغی« با انتشار پستی از 
مردم خواست تا سریال »یاغی« را از 
شبکه نمایش خانگی تماشا کنند. او 
نوشت: »سلام؛ عرض ادب و احترام، 
کوچکِ شما به نمایندگی از گروه 
سازنده »یاغی« می خواهم از قلب 
این  که  کنم  قدردانی  پرمهرتان 
محصول را با استقبال گسترده و نگاه 
مهربانتان دنبال می کنید. واقعیت این 
است که بزرگ ترین نعمت برای ما 
همین گره خوردنِ زُلف عزیزِ شما به 
زُلف »یاغی ِ« ماست. مردمِ بامرامِ ایران 
از شما یک درخواست صمیمانه  دارم؛ 
محبت کنید سریال »یاغی« را فقط از 
طریق قانونی و در پلتفرم مخصوص 
تماشا کنید. از اینکه به درخواستم 

توجه ویژه دارید، سپاسگزارم.

رئیس مجموعه تئاترشهر از برنامه ریزی برای 
تالیفی  نمایشنامه های  ملی  آرشیو  تشکیل 
در کتابخانه و مرکزاسناد این مجموعه طی 
هفته های آینده خبر داد. سیدمحمدجواد 
طاهری درباره برخی جزئیات این پروژه بیان 
کرد: تئاترشهر تهران به عنوان نماد ملی تئاتر 
کشور، در راستای ارج نهادن به هنر فاخر 

نمایشنامه نویسی بنا دارد تا نسبت به ثبت و 
حفظ نمایشنامه های تالیفی در کتابخانه این 
مجموعه اقداماتی را انجام دهد. طاهری افزود: 
امیدوارم این اقدام بتواند در آینده ای نزدیک 
شرایط موثر و مناسبی را برای جمع آوری آثار 
نمایشی درام نویسان ایرانی و تشکیل »آرشیو 
ملی نمایشنامه نویسی« فراهم سازد. به اعتقاد 

ایجاد  می تواند ضمن  فرآیندی  من چنین 
یک مرکز معتبر برای تدوین و ثبت و ضبط 
آثار نمایشنامه نویسان ایرانی، محل مناسبی 
برای مراجعه و دسترسی فعالان حوزه تئاتر، 
پژوهشگران و دانشجویان هنرهای نمایشی 
و سایر رشته های دیگر باشد. رئیس مجموعه 
تئاترشهر درباره دیگر جزئیات این طرح پژوهشی 
ادامه داد: طی روزهای آینده از طریق روابط 
عمومی مجموعه نحوه ارسال نمایشنامه ها و ثبت 
آنها در کتابخانه و مرکز اسناد هنرهای نمایشی، 

اطلاع رسانی خواهد شد.

سید محمد جواد طاهری مطرح کرد

تشکیل آرشیو ملی نمایشنامه های تالیفی در تئاترشهر


